
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 15. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 86
Vil ministeren kommentere bemærkningerne fra CBS-professor Andreas Rasche, der i 
forbindelse med Danmarks køb af våben fra Elbit Systems blandt andet siger: »Jeg stiller 
spørgsmålstegn ved nytten af en CSR-vurdering, der afsluttes en dag før, en kontrakt 
er officielt formaliseret. Det giver stort set ingen tid til at reagere på resultatet af vurde-
ringen«, jf. artiklen »Ellemann offentliggjorde omstridt våbenkøb, længe før påkrævet 
vurdering lå klar«, Berlingske, den 14. juni 2023)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Pertou Mach (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på trine.mach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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